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Společenství vlastníků jednotek domu č.p. 738, Sídliště, Hostinné 
 

Zápis ze schůze Výboru SVJ konané dne 10.09.2015 

 
 

Přítomni:    Místo konání:   Datum a čas: 

Petr Soukup – místopředseda  Sídliště 738, Hostinné 10.09.2015 18:45 – 20:10 

Ing. Jiří Jedlička – člen výboru (sušárna č.1) 

 Lenka Polomčáková – člen KK 

 Ing.Miroslav Balatka – předseda 

 

 Hosté: 

 Hartlová Michaela, Jaroš Marek, Lukáš Zdeněk, Vávrová Jana st., Petráková Dana, Matiko 

 Roman, Donátová Marcela, Kytnarová Zdena, Lacina František (vlastníci) 
 

Zapisovatel:  Petr Soukup  Ověřovatel zápisu: Lenka Polomčáková, člen KK 
Řídící schůze:               Ing. Jiří Jedlička 
 

Na schůzi Výboru SVJ byly projednávány následující body: 
 

Program schůze výboru SVJ:  

1. Barevné provedení fasády a balkonů                                 - návrhy, volba 

2. Diskuse a závěr 
 

Záznam jednání: 

Schůze byla zahájena v 18:45. Přítomnost členů výboru je 100 %. Výbor je usnášeníschopný. Přítomná 

pí. Polomčáková jako členka kontrolní komise (KK - účast 50%).  Každý přítomný vlastník disponoval 

jedním hlasem, rozhodoval většinový hlas. 
 

 

Bod 1. programu (Barevné provedení fasády a balkónů) 

 Úvodem předsedající připoměl přítomným přijatá rozhodnutí o nadcházejících krocích 

souvisejících s akcí „ZATEPLENÍ“. Jelikož návrhy předložené firmou DRUPOS byly trochu jiné než 

naše představy, rozhodli jsme se předložit návrhy vlastní. Pro určitou představu možných podob vzhledu,  

byly předsedajícím na notebooku promítány přítomným vlastníkům domy s již realizovaným zateplením a 

zároveň probíhala diskuze na téma vzhledu budovy. Poté byly přítomným předloženy návrhy vytvořené 

p.Soukupem. Z těchto návrhů se jako nejpřijatelnější pro většinu přítomných jevil vícebarevný návrh tzv. 

„kanár“. Posléze však bylo navrženo, nahradit oranžovou barvu jinou barvou (např. zelená či bordó) a 

následně ji zkusit kombinovat třeba se šedou barvou. Jelikož se jednalo o zcela nové návrhy a v této 

situaci nepanovala jednoznačná shoda, bylo rozhodnuto o vypracování dalších návrhů v požadovaných 

kombinacích, abychom měli potřebnou vizualizaci . Schůze byla „odročena“ na 15.09.2015 na 18:00 hod. 
 

Zajistí:   p.Soukup  

Termín:  do 15.9.2015  

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

V cca 20:10 hod. byla schůze výboru SVJ ukončena. 

Zápis byl vyhotoven a podepsán v Hostinném dne 22.09.2015 

 

 

Petr Soukup  Ing. Jiří Jedlička  Lenka Polomčáková 

Zapisovatel  řídicí schůze   ověřovatel zápisu 


